
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 19. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 537
Ministeren bedes redegøre for, hvad årsagen er til, at der langs motorvejen
hen over Fladmosen ikke er etableret beplantning til afskærmning af de visu-
elle gener, når der i anlægsloven afsnit 4.10 står “Endvidere etableres be-
plantning langs motorvejen i Silkeborg, hvor det findes hensigtsmæssigt for at
afskærme motorvejen visuelt fra boligområder.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Thomas
Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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